

Blok 46

Til stede: 10 beboere
(navne fremgår af bagsiden på originalreferat)

Dagsorden:

1. **Valg af referent:** Anette 456 D
2. **Godkendelse af referat:** Referat af møde 02.04.2018 godkendt
3. **Valg af BR-repræsentanter:** Anette 456 D og Charlotte 451 A
4. **BR-sager: Se Midtpunktet**
516.a: Husmødet vedtager følgende:

Sådan som vi forstår problematikken, er pointen i forhold til indsigelsen som beskrevet i Midtpunktet 516, at afstemningstemaerne alene forholdt sig til flytning af blokrådsmøder, og ikke til en revidering af selve Forretningsorden §4 stk. 4.

Måske en detalje, men fastlæggelsen af datoer for BR's ordinære møder årligt skyldes, at disse hænger sammen med et væld af andre aktiviteter, eks. husmøder, udvalgsarbejde, godkendelse af regnskaber m.m. og udmeldes, så alle interessenter kan planlægge i god tid og de forskellige aktiviteter overordnet hænger sammen.

Uanset hvad, er Forretningsorden vores "grundlov" og denne skal derfor respekteres. Vi mener derfor ikke, at der i løbet af året kan ændres i datoer for BR's ordinære møder, uden at Forretningsorden §4 stk. 4 samtidig ændres.

Vores ændringsforslag har derfor følgende afstemningstema:

Teksten i Forretningsorden §4 stk. 4 tekst:

"Datoerne for BRs ordinære møder fastlægges for ét kalenderår ad gangen senest i oktober af BR-FU i samråd med Bladudvalget således, at stk. 2 og 3 kan realiseres. Planen offentliggøres senest i det nummer af »Midtpunktet«, som udkommer i slutningen af november."

Erstattes med følgende tekst:

"Datoerne for BRs ordinære møder *søges som udgangspunkt fastlagt* for ét kalenderår ad gangen senest i oktober af BR-FU i samråd med Bladudvalget således, at stk. 2 og 3 kan realiseres. Planen offentliggøres senest i det nummer af »Midtpunktet«, som udkommer i slutningen af november. *BR kan dog fravige planen, hvis ændringer vedtages af BR i løbet af året*".

Husmødet vedtager, at hvis ændringsforslag forkastes, stemmes der JA til afstemningstema 516.a under A. Manglende overholdelse af Forretningsorden §4 stk. 4.

REFERAT AF HUSMØDE 54, 03.06.2018

Referatet er på bagsiden af originalversionen underskrevet af de deltagende beboere. Da der fortsat er trusler fra KAB om at gøre enkeltpersoner økonomisk ansvarlige for husmødets dispositioner er det nødvendigt at opretholde denne anonymitet indtil normale tilstande kan genoprettes.

516.b: Husmødet stemmer JA til afstemningstema

5. Rettidigt indkomne forslag til behandling og afstemning på husmøde:

a. Vedtaget: Der ønskes funktionelt lys på terrassen ved fælleslokalet. Dorthe 452A undersøger priser på 2-3 batteridrevne lamper til terrasse til næste husmøde.

b. Vedtaget: Der ønskes lyskilder ved sofaen i fælleslokalet. Dorthe 452A undersøger forslag til lamper ved sofa i fælleslokale til næste husmøde.

c. Vedtaget: Vi mangler en fast plantepasser af planter på terrasse ved fællesrummet. Dorthe 452A melder sig som kommende "passer" af plantekasser på terrassen ved fællesrummet, og kommer med forslag til supplerende planter til næste husmøde.

d. Vedtaget: Vi taler om at der skal ryddes op i gamle og kasserede cykler som henstår i fællesområderne. Dorthe 452A kontakter ejendomskontor om procedure for hvordan kasserede cykler kan/må fjernes fra cykelburet og har (forhåbentlig) info til næste husmøde.

e. Vedtaget: Der ønskes en vandpost på terrassen ved fællesrummet. Dorthe 452A kontakter ejendomskontoret vedr. installation af vandpost på terrassen og har (forhåbentlig) info om muligheder til næste husmøde.

f. Vedtaget: Vi har fine terrassemøbler som står under udhænget i skuret, men de er ubeskyttede i forhold til vind og vejr. Dorthe 452A kontakter ejendomskontoret for at høre hvilke muligheder og tilladelser der skal til for at vi kan etablere en løsning (eks. skydedøre) og har (forhåbentlig) info om muligheder til næste husmøde.

• **Eventuelt:**

- Michael oplyser, at han mangler referaterne: 43, 48, 49, 50 og 51.

- Status for 5-års eftersyn efterlyses. Hvad er der egentlig sket? Ingen har hørt noget. Der opfordres til at lave et forslag til næste husmøde, så der eventuelt kan blive udarbejdet en blokrådssag.

- Den 1/7 har vi fælles hygge for alle i blokken, med dejlig mad, som Jan 452A så venligt vil kokkerere til os. Anette 456D laver opslag og tilmeldingssedler.

- Michael fortæller: Hvis man er interesseret i formel korrespondance eks. mellem KAB og husmødet for blok46, kan man kontakte Michael på og få kopier af mails til husmode@blok46.dk. Man kan også bede om at blive modtager af mails som vedrører blokken på beboerne@blok46.dk.

- Anette og Michael orienterer husmødet om, at sagen vedr. underskriftsrettigheder er i gang pt. Vi håber det snart falder på plads.

6. Næste møde: søndag den 29.07. kl. 17.00